
کارشناسان از صعود ایران به جام جهانی می گویند

تیم ملی باید شلاق بخورد
قطعی شــدن صعــود تیم ملی بــه جام جهانــی 2022 قطر همچنــان یکی از 
سوژه های اصلی فوتبال ایران محسوب می شود. موضوعی که باعث شد دیروز 

تعدادی از پیشکسوتان و کارشناسان به اظهار نظر درباره آن بپردازند.
حشمت مهاجرانی )سرمربی اسبق تیم ملی(: بازیکنانی 
داریم که تجربه میادین بین المللی دارند و این می تواند 
نقــش بزرگی را در فوتبال ما ایفا کند. این صعود افتخار 
بزرگی اســت اما نکته ای باید اشاره کنم که در مقدماتی 
جام جهانی ۱۹۷۸، قبل از بازی با کویت هم صعودمان 
را قطعی کرده بودیم و آن بازی برای ما تشــریفاتی بود. اکنون هم این شکل 
صعــود بســیار از نظــر روحی و روانــی برای مــا بســیار تأثیرگذار اســت. البته 
اعتقــاد دارم زنــگ خطر از همین امروز برای ما زده شــده و باید برنامه ریزی 
کنیــم و دل مان را به این موفقیت خوش نکنیم. فوتبال ایران قوی ترین تیم 
آسیاست ولی باید برای برنامه های آینده مان کار کنیم و هدف مان که صعود 

از مرحله گروهی جام جهانی است را مشخص کنیم.
گودرز حبیبی ) بازیکن اســبق تیم ملی(: الان تیم ملی 
صعــود کرد و خیال ما راحت شــد و بهتر از ســال های 
گذشــته توانســتیم به جــام جهانی صعــود کنیم ولی 
مدافعــان وســط تیم ملــی عملکــرد خوبــی ندارند و 
می شــود راحــت از آنها عبور کــرد. اســکوچیچ نفرات 
خوبــی دارد اما نتوانســته تاکتیک مشــخصی به بازیکنانــش انتقال دهد. 
اســکوچیچ باید زودتــر بازیکنان تیم ملــی را برای اردوها فــرا بخواند. اگر 
وضعیت تیم ملی همین باشد، در جام جهانی حرفی برای گفتن نداریم 
مگر این که زمان بیش تری برای هماهنگی بازیکنان داشــته باشیم و تیم 

باید شلاق بخورد تا در جام  جهانی حرفی برای گفتن داشته باشیم.
امیر هاشــمی مقدم )بازیکــن اســبق تیم ملــی(: خیلی 
خوشــحالم که اســکوچیچ سیســتم 3-3-4 با حضور 
یک  هافبک دفاعــی را پیاده و امتحان کرد و اگر بتوان 
ایــن سیســتم را به درســتی اجرا کرد، خیلی به ســبک 
فوتبــال ایــران می آیــد. اگــر بخواهیــم موقــع حملــه 
کارهــای ترکیبــی را در خط دوم انجام دهیم، هماهنگــی بین  هافبک ها و 
مهاجمان خیلی بهتر شــده و کارهای ترکیبی خوبی انجام می شــود. البته 

خیلی مهم است که مقابل چه تیمی بازی می کنید.
مســعود اقبالــی )کارشــناس فوتبــال(: صعود بــه جام 
جهانــی ایــن امید را ایجــاد کرده تــا بتوانیــم از مرحله 
گروهی جام جهانی صعود کنیم ولی این بستگی دارد 
که با چه تیم هایی همگروه شویم. معمولًا یک یا 2 تیم 
اروپایی و یک تیم آفریقایی با ایران همگروه می شــوند 
امــا در هــر دوره به دلیل عدم ارتباط با تیم هــای بزرگ دنیا، از تجربه کافی 
برخوردار نیســتیم. فراموش نکنیم دور انتخابی جام جهانی در اســتاندارد 
آسیایی بود، نه در سطح اروپا و حتی آفریقا. به همین خاطر شانس زیادی 

برای صعود تیم ملی به مرحله حذفی جام جهانی نمی بینم.
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جهانبخش: صعود به دور دوم آرزوی بچه هاست
کاپیتــان تیــم ملی فوتبــال کشــورمان دیروز بــا برنامه 
»ســلام صبح بخیر« گفت  وگویی انجام داد. علیرضا 
جهانبخش با اشاره به قطعی شدن صعود تیم ملی 
به جام جهانی قطر گفت:»خدا را شــکر که توانســتیم 
ســربلند باشــیم. رفتــن به جــام جهانــی برای 
مــردم مــا در این روزهای ســخت خیلی  مهم 
بــود. خودِ من ۱0 ســال پیش که ۱۹ ســالم بود 
و بــرای اولیــن بــار به تیــم  ملی دعوت شــدم  
هرگز فکر نمی کردم مســیر فوتبالــم  این گونه 
پیــش برود. راســتش را بخواهید خــود من هم 
در بهتریــن حالــت ایــن مســیر را نمی توانســتم 
در فوتبالــم ترســیم کنــم. پوشــیدن پیراهــن تیــم 
ملی افتخــار بزرگی برای من اســت و امیــدوارم از 
ایــن به بعد هــم تأثیرگذار باشــم.« او درخصوص 
 اینکــه 3 بــار با تیــم ملی به جام جهانی صعــود کرده و البته ســابقه حضور در 
2  جام جهانــی را دارد، گفت:»هــر کــدام از این صعودها لــذت خاص خودش 
را دارد. ما بازیکنان خیلی خوبی در  ســال های اخیر داشــتیم و هر چه گذشــت 
بازیکنان ما در اروپا بیشتر شدند و این باعث شد رفاقت در تیم ما بیشتر  شود. 
باید به شکلی برنامه ریزی کنیم که هدف مان صعود به دور دوم باشد. این مهم 
آرزوی همه بچه ها است. صعود به دور دوم جام جهانی دست نیافتنی نیست، 
اســتعدادی که در بین بازیکنان ما هســت نیازمند یک سری شرایط و امکانات 

است که امیدوارم این اتفاق بیفتد.«

خلعتبری در آستانه جدایی از سپاهان
محمدرضــا خلعتبری، بازیکن تیم فوتبال ســپاهان 
همزمــان بــا حضــور محــرم نویدکیــا بــا ایــن تیــم 
اصفهانی قرارداد امضا کرد تا به 
نوعــی به دوســت قدیمی اش 
کمک کند. با این حال در هفته 
پایانی نیم فصل اول لیگ برتر 
شــایعاتی در مــورد اختــلاف بین 
خلعتبــری و نویدکیا به گوش رســید تا جایی 
که این بازیکن فرصتی برای بازی پیدا نکرد. 
حــالا از اصفهــان خبــر می رســد محمدرضا 
خلعتبــری تصمیــم بــه جدایــی از ســپاهان 

اتفــاق خاصی رخ ندهد، او نیم فصل دوم را در تیم دیگری ادامه گرفته و اگر 
می دهد و از این تیم اصفهانی جدا خواهد شد. همچنین دیروز محرم نویدکیا، 
ســرمربی سپاهان در حاشیه تمرین این تیم اظهار داشت: »تصمیم گرفتیم 
اردویــی ۷-6 روزه داشــته باشــیم. بایــد خودمان را بــرای دو بازی دوســتانه و 
همین طور شروع بازی های لیگ آماده کنیم. شاید تغییر و تحولاتی هم وجود 
داشــته باشــد. باید ببینیم وضعیت بازیکنان چگونه است. اگر اتفاق خاصی 
نیفتد روندمان را ادامه می دهیم اگر نه شاید با یکی دو تغییر نیم فصل دوم 
را شــروع کنیم. شرایط تیم از لحاظ امتیازی خیلی ایده آل نیست اما از لحاظ 
نوع فوتبالی خوب است. باید مشکلا تمان را برطرف و سعی کنیم نیم فصل 
دوم بخوبی بازی ها را ادامه بدهیم و امتیازات خوبی کسب کنیم که در نهایت 

بتوانیم  ان شاءالله به هدف اصلی برسیم.«

گاه
ن

حامد جیــرودی / حضور تماشــاگران در بازی 
ایــران و عراق، یکــی از نقاط عطف این دیدار 
بود. تماشاگرانی که از نزدیک شاهد راهیابی 
تیم ملــی به جــام جهانی 2022 قطــر بودند 
تا جشــن صعــود با حضور آنها بســیار ویژه تر 
شــود. در میــان این هــواداران، 2 هزار زن هم 
حضور داشــتند تا پس از حدود 2 سال شاهد 
حضور آنهــا روی ســکوهای ورزشــگاه آزادی 
باشــیم. اما این دیــدار، میهمان های ویژه ای 
هم داشــت. بهنــاز شــفیعی همســر زنده یاد 
تاریــخ  بــزرگ  دروازه بــان  حجــازی  ناصــر 
فوتبــال ایــران و اســتقلال و دختــرش آتوســا 
حجــازی کــه از جایــگاه ویــژه این مســابقه را 
تماشــا کردند. آتوســا حجازی در گفت و گویی 
کــه با خبرنــگار »ایران« دربــاره حضورش در 
اســتادیوم به همــراه مادرش  داشــت،گفت: 
»ما برای این بازی از طرف فدراسیون فوتبال 
دعــوت شــده بودیــم ولــی بــرای حضــور در 
ورزشــگاه از هفت خوان رســتم عبــور کردیم. 
بــرای مــن جــای تعجــب داشــت بــا اینکــه 
دعوتنامــه داشــتیم، اینقــدر با مکافــات وارد 
ورزشــگاه شــدیم و در 6، 5 گیــت ورودی مــا 
را ســؤال و جواب کردند. ایــن موضوع باعث 
شــد تــا چندبــار با آقــای دکتــر امین نــوروزی 
تمــاس بگیریم و اگر ایشــان نبودند، به خانه 
نیســت  درســت  اصــلًا  چــون  بر می گشــتیم. 
وقتی کســی را دعوت می کننــد، اینقدر اذیت 
شــود. بایــد یــک نفــر را جلــوی در اســتادیوم 
را  کــه لیســت دعــوت شــده ها  می گذاشــتند 
داشــته باشــد و مشــکلی بــرای مدعویــن بــه 
وجــود نیاید. نه اینکه ســر هر گیت ما به دکتر 
نــوروزی زنگ بزنیم که چــه کار کنیم. این در 
حالی بود که کل تماشاگران خانم 2 هزار نفر 
بودند. اگر تماشــاگر بیشــتری بخواهــد بیاید، 
چطــور می خواهنــد برنامه ریزی کننــد؟ خدا 
کنــد کــه در بازی های بعدی چنین شــرایطی 
به وجود نیاید. ما ۱0 دقیقه ای از شــروع بازی 
گذشــته بــود کــه توانســتیم داخل اســتادیوم 
شویم.« با این حال او از اینکه تماشاگران زن 
از حضــور در اســتادیوم به وجد آمــده بودند، 
تمجید کــرد: »خانم هایی که توانســتند بازی 
تیم ملی را در ورزشــگاه آزادی ببینند، خیلی 
خوشــحال شــده بودند. من خودم بار دومی 
بــود که به ورزشــگاه آزادی می آمدم. یک بار 
به خاطر مراســم درگذشت پدرم بود که اصلًا 
آن موقع متوجه نشــدم کجا هســتم ولی این 
بار هم که آمدم، جو استادیوم من را نگرفت. 
شــاید بــه خاطــر اینکــه پشــت شیشــه ها و در 
جایگاه ویژه نشســته بودیم. اگر می توانســتم 

بــه میــان خانم هــا بــروم و از نزدیک پیســت 
بازی را ببینم، شاید حسم متفاوت تر بود.«

آتوســا حجــازی دربــاره بــازی تیــم ملــی 
توضیــح داد: »بــازی تیم ملی هــم که خیلی 
خــوب بــود. البتــه صعــود مــا از قبــل تقریبــاً 
مســجل شــده بــود ولــی عراقی هــا موقعیت 
آنچنانــی نداشــتند و تمــام بازی هم دســت 
ایــران بــود. مــا حداقــل بایــد 3 گل می زدیم 
اما همین صعود هم بســیار خوشــحال کننده 
بــود. به کادر فنی و بازیکنان تیم ملی تبریک 

می گویم که جانانه جنگیدند.«
یکــی از اتفاق هــای جالــب ایــن مســابقه 
حضــور امیر عابــدزاده درون دروازه تیم ملی 
بــود که بعــد از بازی به ســمت پــدرش رفت 
و دســتان احمدرضــا عابــدزاده را بوســید. او 
در این باره چنین واکنشــی داشــت: »ما چون 
احتمــال می دادیــم کــه بعــد از بازی شــلوغ 
می شود، 5 دقیقه قبل از پایان بازی استادیوم 
را تــرک کردیــم ولــی در فضــای مجــازی کار 
جالــب امیر عابــدزاده را دیدم. خیلی جذاب 
بــود و البته غم انگیز. چون یــاد پدرم افتادم. 
جــام  نیمه نهایــی  در  اســتقلال  کــه  زمانــی 
باشــگاه های آســیا حضور داشــت و به فینال 
رســید، پدرم بعــد از بازی آتیــلا را در آغوش 
کشیده بود و همان صحنه ها در ذهنم تداعی 

شد.«
او درباره اینکه آیا شــده بود ناصر حجازی 
یکــی از بازی هایش را از نزدیک ببیند، چنین 
پاســخ داد: »اصــلًا این اتفــاق نیفتــاد. از من 
دربــاره بازی هایم پرس و جو می کــرد و گاهی 
پیش می آمــد در پارکینگ خانه بازی ام را در 
جمع خانــواده ببینــد ولی آن زمــان این طور 
نبــود کــه بتوانــد بــازی ام را تماشــا کنــد. خدا 
را شــکر الان خیلــی بهتــر شــده ولــی الان که 
امیــر عابدزاده به این ســطح رســیده، خیلی 

خوشحال کننده است.«
او دربــاره فرزندانــی کــه راه پدرشــان را در 
ورزش دنبــال می کننــد یــادآور شــد: »خیلی 
ســخت اســت. چون کلًا انتقادهــا از فرزندان 
بیشتر اســت تا اینکه بخواهند از آنها تعریف 
کنند. آن زمان هم اگر آتیلا یک پاس اشــتباه 
مــی داد، غوغا می شــد. هزار جور حــرف باید 
می شــنید و بازی هــای خوبش هم به چشــم 
نمی آمــد. تــا الان هــم کســی نبــوده کــه مثل 
آقــای عابدزاده فرزندش هم به ســطح ملی 
برســد، لژیونر شــود و به جــام جهانی صعود 
کند.مثل پســر پیتر اشــمایکل کــه خودش در 
سطح حرفه ای انگلیس و تیم ملی دانمارک 

بازی می کند.«

حجــازی کــه خــودش بازیکن ســابق تیم 
ملــی فوتســال و سرپرســت ایــن تیــم بــوده، 
دربــاره اولیــن حضور تیــم ملی فوتبــال زنان 
در جــام ملت های آســیا و قهرمانی تیم ملی 
فوتســال زنان در تورنمنت کافــکا چنین نظر 
داد: »حضــور تیم ملی زنــان در جام ملت ها 
بــرای اولین بــار اتفاق خیلی خوبــی بود ولی 
امیــدوارم امکانــات بیشــتری در اختیارشــان 
قــرار بگیــرد. دربــاره تیم فوتســال هــم که ما 
جزو قدرت های آسیا هستیم. خانم ها خیلی 
قــدرت زیــادی دارنــد و اگــر بیشــتر بــه آنهــا 
رســیدگی شــود، می توانند حرف هــای زیادی 

برای گفتن داشته باشند.«
قهرمانــی  بــه  کــه  اســتقلال  دربــاره  او 
نیم فصل رســیده هــم گفت: »اســتقلال تیم 
بزرگی اســت و امیدوارم به همین روند ادامه 

دهد و به قهرمانی برسد.«

آدرینــا ورشــینگر / بهناز شــفیعی همســر 
دربــاره  هــم  حجــازی  ناصــر  زنده یــاد 
حضــورش در ورزشــگاه آزادی بــه همراه 
دختــرش به »ایــران« گفــت: »حضور در 
استادیوم آزادی و تماشای بازی تیم ملی 
ایران کــه خوشــبختانه با صعــود به جام 
جهانی همراه شــد، بســیار خوب بود و به 
همه خصوصاً بازیکنان تبریک می گویم. 
مــن بعــد از حــدود 43 ســال دوبــاره بــه 
ورزشــگاه آزادی آمدم. البته یک بار برای 
مراسم ناصر آمده بودم ولی این بار برای 
تماشای بازی بود و خیلی خوشحال شدم 
که خانم ها توانســتند برای تماشای بازی 

به استادیوم بیایند.«
او یــادآور شــد: »زمانــی کــه ورزشــگاه 
اردلان  مهنــدس  سرپرســتی  بــه  آزادی 
ساخته می شــد، گروهی امریکایی هم در 
آنجا بودند که من مترجم شــان بودم. آن 
ســال ورزشــگاه آزادی ساخته شــد ولی از 
آن ســال به بعــد تغییرات زیــادی نکرده 
و ســؤال من این اســت که بعد از ســال ها 
چــرا تعمیــرات اساســی بــرای آن انجام 
نمی شــود؟ مــن وقتــی در جایــگاه ویــژه 
نشسته بودم، می ترسیدم که سقف پایین 
بیایــد. دیوارهای زیادی خــراب بود. ما که 
فقط نبایــد از یــک جایی اســتفاده کنیم. 
وقتــی این همــه تبلیغــات در اســتادیوم 
انجام می شــود، بایــد بخشــی از آن برای 
تعمیــرات ورزشــگاه خــرج شــود. به خدا 
اینقدر کــه غصه خوردم، بخشــی از بازی 
را متوجــه نشــدم.« شــفیعی از شــرایطی 
کــه دربــاره ورودشــان بــه ورزشــگاه پیش 
آمده بود هم انتقاد کرد: »وقتی می خواســتیم به ورزشــگاه وارد شویم، ما را راه نمی دادند و در 
نیم ساعت جلوی در ورزشگاه ایستادیم. وقتی که ما را دعوت کرده اند، باید یک ماشین یا ون 
هم می گذاشتند که تا ورودی ورزشگاه ما را می برد. فقط به خاطر اسم ناصر بود که ما را از آن 
قســمت راه دادنــد وگرنه کســی را راه نمی دادند. این بی نظمی ها بــرای ورود خانم ها بود ولی 
امیدوارم که برطرف شود. آتوسا عصبانی شده بود ولی این طبیعی است که بعد از مدت ها که 
خانم ها می خواستند بیایند، کمی بی نظمی باشد.« او ادامه داد: »زمانی که ناصر فوتبال بازی 
می کرد، من تمام بازی های او را چه در ورزشگاه امجدیه و چه در آزادی از نزدیک نگاه می کردم 
و حتی یک مسابقه را هم از دست ندادم. گاهی با اتوبوس بازیکنان از هتل می آمدم و با آتیلا 
بازی را تماشــا می کردیم.« همســر زنده یاد حجازی درباره اینکه فرزندانش بازیکنان حرفه ای 
در فوتبال و فوتسال شدند و حالا هم شاهد حضور امیر عابدزاده درون دروازه تیم ملی بودیم 
گفت: »من دقیقاً حس آقای عابدزاده را که بازی پسرش را در ورزشگاه می دید، درک می کنم. 
وقتی استقلال با مربیگری ناصر قهرمان لیگ شد، همین صحنه ها را دیدم که آتیلا را بغل کرد. 
آن موقع از شوق گریه کردم و خیلی خوشحال شدم. حالا هم امیدوارم امیر پا جای پای پدرش 
بگذارد و به دروازه بان بزرگی تبدیل شــود. البته هست و استعداد خوبی دارد.« شفیعی درباره 
اســتقلال هم عنوان کرد: »استقلال امسال خیلی خوب شده و روند مناسبی را در پیش گرفته. 
البته امیدوارم در نیم فصل ترمیم شود و آقای فرهاد مجیدی هم نقاط ضعف را برطرف کند 

تا تیم به همین روند ادامه دهد و به قهرمانی دست پیدا کند.«

آتوسا حجازی در گفت و گو با »ایران«:

امیر و احمدرضا را دیدم، یاد پدرم و آتیلا افتادم
  برای حضور در استادیوم از هفت خوان رستم گذشتیم

  به خانم ها رسیدگی شود، حرف های زیادی برای گفتن دارند

بهناز شفیعی: همه بازی های ناصر را از نزدیک می دیدم

وقتی ورزشگاه آزادی ساخته می شد 
مترجم گروه سازنده بودم

   امیدوارم امیر عابدزاده پا جای پای پدرش بگذارد
   وقتی ناصر و آتیلا را کنار هم دیدم، اشک شوق ریختم
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زمان صدور رأی پرونده شکایت استراماچونی
دادگاه CAS زمــان صدور رأی پرونده شــکایت اســتراماچونی از اســتقلال 
را اعــلام کــرد. حامد افضلی، معاون بین الملل باشــگاه اســتقلال در این 
خصوص گفت: »دادگاه CAS طی یک نامه رسمی اعلام کرده که جهت 
بررســی بیشــتر پرونــده اســتراماچونی، نیــاز به زمان بیشــتری اســت و به 
همیــن دلیل تاریخ صدور رأی را به جای یازدهم بهمن به شــش اســفند 
تغییر داد.« آندره آ اســتراماچونی بعد از جدایی از استقلال از این باشگاه 

برای دریافت مطالبات خود به فیفا شکایت کرد.

 گــروه ورزشــی/ پرســپولیس شــرایط چندان 
مناســبی نــدارد. قهرمــان 5 فصــل گذشــته 
لیگ برتر فوتبال با مشــکلات مالی دســت و 
پنجــه نرم می کنــد و در این میان اســتعفای 
یحیــی گل محمــدی باعــث شــد هــواداران 
ایــن تیم اعتراض و نارضایتــی خود را علنی 
کننــد. عصر چهارشــنبه 6 بهمن مــاه یحیی 
گل محمــدی از ســمت خود در پرســپولیس 
اســتعفا کــرد امــا در مصاحبه ای اعــلام کرد 
از هیچ باشــگاهی پیشــنهاد ندارد و اگر تا روز 
دوشــنبه مشــکلات پرســپولیس حــل شــود، 
در باشــگاه می ماند. مشــکلاتی که هرچند تا 
حدودی بــا وعده رضا درویــش، مدیرعامل 
ســرخ ها برطــرف شــد و پرسپولیســی ها روز 
پنجشــنبه حدود ۸ درصــد از مطالبات خود 
را دریافــت کردنــد. امــا این موضــوع باعث 
تیــم  تمرینــات  بــه  گل محمــدی  کــه  نشــد 
بازگــردد و تمرینــات ایــن تیم بــدون حضور 
گل محمدی در روزهای چهارشــنبه و شــنبه 
برگزار شــد. غیبت گل محمدی و حل نشدن 
مشــکلات تیــم باعــث شــد تــا صبــح شــنبه 
حــدود 2 هــزار نفــر از هــواداران ایــن تیم در 
اعتــراض به شــرایط تیم شــان و در حمایت 
از یحیی گل محمدی مقابل مجلس شورای 
اسلامی تجمع کنند. در این تجمع هواداران 
شــعارهایی همچــون »5 ســاله قهرمانیــم، 
یک قرون پول نداریم« ســر دادند و این گونه 
نســبت به مشکلات مالی باشــگاه معترض 
شــدند. هواداران پرســپولیس پس از تجمع 
مقابــل  حضــور  بــا  مجلــس،  مقابــل  خــود 
باشــگاه بــه اعتراضات خــود ادامــه دادند و 
شــعارهایی علیه رضا درویــش، مدیرعامل 
پرســپولیس ســر دادند و خواهان صحبت با 
رضا درویش مدیرعامل تیم شــان بودند که 
علــی عطایــی، معاون باشــگاه پرســپولیس 
بــه میان آنهــا آمد و بــه هــواداران معترض 
تمــام  باشــگاه  مدیــران  کــه  کــرد  اعــلام 

تلاش شــان را بــرای حــل مشــکلات انجــام 
خواهنــد داد. او بــه این نکته هم اشــاره کرد 
کــه یحیــی گل محمدی هــم لیســت نفرات 
مدنظــرش را به باشــگاه داده امــا علی رغم 
اصرار هــواداران پرســپولیس مبنــی بر آنکه 
چه کســانی در این لیســت هســتند، عطایی 
هیــچ اســمی از بازیکنــان مــورد نظــر یحیی 
نبرد. در حالی که نیمی از مشــکلات مدنظر 
مدیریــت  زمــان  در  گل محمــدی  یحیــی 
مجیــد صــدری رخ داده و صدری در جایگاه 
سرپرســت پرســپولیس با پرداخــت تنها 20 
کادرفنــی  و  بازیکنــان  مطالبــات  از  درصــد 
باعث اعتــراض و اعتصاب گســترده یحیی، 
شــاگردانش و هواداران پرسپولیس شده، در 
اقدامــی جالــب از یحیی در توئیتــر حمایت 
کــرد. گل محمــدی روز جمعــه در مصاحبه 
بــا »برنامه ورزش و مــردم« صراحتــاً تأکید 
کــرد بــه او بی احترامــی شــده چــرا کــه طــی 
و  او  بــه  باشــگاه  مدیریــت  اخیــر  مــاه   ۷-6
شــاگردانش فقط وعده داده و اقدامی برای 
حل مشکلات مالی آنها نداشته است. اما با 
وجــود تمام این اتفاقــات، مجید صدری در 
کمال تعجب با انتشــار یــک توئیت از یحیی 
گل محمدی دلجویی کرد و نوشت: »کیست 
که ندانــد یحیی گل محمــدی بهترین مربی 
حال حاضر ایران اســت و او و کادر مجربش 
در ایــن ســال ها بهتریــن عملکــرد را در تیم 
بزرگ پرسپولیس داشته اند. یحیی عزیز! باز 
هم کنــار تو می مانیم و حمایت می کنیم. تو 
تنها نیستی. تو بازهم این تیم را به قهرمانی 

می رسانی.«
ë  در نمی تــوان  را  مشــکلات  همــه  درویــش: 

زمان کم رفع کرد
با این شــرایط رضا درویــش، مدیرعامل 
پرسپولیس در گفت و گو با سایت این باشگاه 
دربــاره آخریــن وضعیت ادامه همــکاری با 
گل محمدی اظهار داشــت: »با گل محمدی 

در ارتباطــم و از او درخواســت کــردم تــا از 
تصمیمــش منصــرف شــود و بــه تمرینــات 
برگردد. خواســته هایی که از ســوی کادر فنی 
و بازیکنــان مطــرح می شــود بــر حق اســت. 
و  دلخــوری  باعــث  گذشــته  بدعهدی هــای 
ناراحتــی شــده و مشــکلات برجــای مانــده، 
وضعیت کنونی را به وجود آورده است. طی 
چنــد روز آینده بخشــی از مطالبات اعضای 
تیم پرداخت می شود. همچنین برای زمین 
تمرین با چند مجموعه صحبت شده است 
کــه یکــی از آنهــا دراختیــار تیم قــرار خواهد 
گرفت. پرسپولیس خانه  گل محمدی است. 
می خواهیــم او را برگردانیم و با اقداماتی که 
صــورت می گیرد با قدرت بــه کار خود ادامه 
می دهیــم.« او افــزود: »با تمام مشــکلات و 
کمبودهایــی کــه وجــود داشــته گل محمدی 
و  کــرده  پرداختــه  و  ســاخته  را  پرســپولیس 
قطعــاً بیــش از هــر کســی هــم می خواهــد 
حاصــل تلاش هــای خــود و همکارانــش را 
ببینــد. بــرای اینکــه ماننــد گذشــته ها وعده 
بیهــوده ندهیم باید بگوییم انبوه مشــکلات 
و کمبودهــا را نمی شــود در یــک زمــان کــم 

مرتفــع کرد ولی امیدواریم شــرایط حداقلی 
را فراهــم بیاوریــم تــا کادر فنــی و بازیکنــان 

بتوانند، مسیر قهرمانی را ادامه بدهند.«
ë  پنجره نقل و انتقالات پرســپولیس دوشنبه

باز می شود
باشــگاه پرســپولیس در روزهای گذشــته 
به دلیل بدهی ۱0۱ هزار دلاری به کریســتین 
اوســاگونا بــا پنجــره بســته نقــل و انتقالاتــی 
مواجــه شــد. مســئولان ایــن تیــم بلافاصله 
پــس از بســته شــدن پنجــره دســت بــه کار 
شــدند اما متوجه شــدند که شــماره حساب 
اوســاگونا در قطــر غیــر فعــال اســت. پس از 
این اتفاق مدیران باشــگاه از وکیل اوســاگونا 
شماره حساب جدیدی را درخواست کردند 
و شــماره حســاب این بازیکــن نیجریه ای در 
کشور بلژیک اعلام شد و باشگاه پرسپولیس 
نیز روز جمعه پــس از تلاش دوباره بالاخره 
مطالبات اوســاگونا را واریز کرد. فیفا نیز پس 
از دریافــت تأییدیــه وکیل اوســاگونا، با توجه 
بــه تعطیلــی روزهــای شــنبه و یکشــنبه، روز 
دوشــنبه بلافاصلــه پنجــره نقــل و انتقالاتی 

پرسپولیس را باز خواهد کرد.

تجمع اعتراضی هواداران پرسپولیس مقابل مجلس
عطایی: یحیی گل محمدی به ما لیست داد

خداحافظی آزمون زیر پست همبازی اش در زنیت

سردار پیش از موعد می رود
 گروه ورزشــی/ سردار آزمون، ستاره تیم ملی فوتبال 
 کشــورمان هفتــه گذشــته بــا بایرلورکوزن قــراردادی 
5 ســاله امضا کرد تا از ابتدای فصل آینده فوتبالش 
را در بوندس لیگا ادامه دهد. در این بین رســانه های 
آلمــان از 2 روز پیــش خبرهایی منتشــر کردند مبنی 
بــر اینکه احتمال حضور آزمــون پیش از موعد مقرر 
در بوندس لیگا وجود دارد. بر اساس این گزارش ها، 
ســران باشــگاه لورکوزن آمــاده پرداخــت 3 میلیون 
یورو برای خرید قرارداد باقی مانده آزمون هســتند. 
از ســویی رســانه های ورزشــی روســیه اعلام کرده اند 
کــه باشــگاه زنیــت در صــورت جــذب یــوری آلبرتو، 
مهاجم برزیلی با پیوســتن زودهنگام ســردار آزمون 
بــه بایرلورکــون موافقت خواهد کرد. در این شــرایط 
دیــروز ماگومد اوزدویــف، هافبک 2۹ ســاله زنیت با 
انتشار عکسی از خود و آزمون در اینستاگرام به نوعی 
بــا او خداحافظــی پیــش از موعد داشــت و نوشــت: 
»رؤیاهات را دنبال کن. دلم برایت تنگ می شــود.« 
جالب اینکه سردار آزمون هم زیر پست همبازی اش 
کامنتی گذاشــت تا به شــائبه جدایی اش از زنیت در 
زمســتان بیشتر دامن بزند. ســتاره ایرانی تیم روسی 

نوشت: »تو، تمامی هم تیمی هایم، همه 
مربیــان و تمامــی هــواداران زنیــت 

همیشــه در قلــب من هســتید.« 
همچنیــن دیــروز اعــلام شــد 
کــه تیم فوتبــال زنیــت بدون 

راهــی  ایرانــی اش  مهاجــم 
اردوی  دومیــن  تــا  شــده  پرتغــال 

آماده ســازی خود بــرای حضــور در نیم 
بــا  را  روســیه  لیــگ  دوم  فصــل 

 2۷ حضــور 
برگــزار  بازیکــن 

کند. گرچه سردار 
بازی اخیر تیم ملــی مقابل عراق را به 
دلیل ابتلا به کرونا از دست داد و شاید 

دلیل اصلی عدم حضور او در اردوی 
زنیت همین مسأله باشد و اینکه او 

در قرنطینه بسر می برد.


